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Zápis z jednání ekonomické komise AS MFF UK k návrhu AS MFF UK zvážit 

v Pravidlech tvorby rozpočtu MFF zvýšení "odvodů z plochy" ve prospěch centra. 

 

Na svém 235. zasedání dne 18. dubna 2018 pověřil AS MFF UK ekonomickou komisi a vedení 

fakulty zvážit zvýšení „odvodů z plochy“ ve prospěch centra od roku 2019. Jednání 

ekonomické komise se uskutečnilo 18. června od 9 hodin v posluchárně Fyzikálního ústavu 

UK. Zúčastnili se ho členové ekonomické komise Hric, Krtička, Pavlů, Stráský a Grill. Za 

vedení MFF se účastnil proděkan Baumruk. 

 

Po bohaté diskusi se přítomní shodli na následujícím vyjádření: 

 

Ekonomická komise AS MFF UK v současné době nepovažuje za potřebné měnit 

existující pravidla tvorby rozpočtu. 

 

Nejdůležitější důvody tohoto stanoviska jsou následující: 

 

1. Při výrazném zvýšení odvodů za plochu, například na 2000 Kč/m2, by odvod přesáhl 

částku, kterou platí fakultě za pronájem komerční subjekty pronajímající si plochu 

v trojských budovách. Bylo by velmi nešťastné vyžadovat od vlastních pracovišť MFF 

větší platby, než platí cizí firmy. Tabulka plateb za plochu cizími subjekty je přílohou 

tohoto zápisu. 

2. EK se domnívá, že ani výrazné navýšení odvodů z plochy např. na 2000 Kč/m2 nebude 

motivovat jednotlivá pracoviště k uvolnění části svých prostor pro jiná pracoviště 

sekce. 

3. Ekonomická komise MFF UK nemá informace z pracovišť, že jim zvýšený odvod 

z mezd působí potíže při financování jejich činnosti. 

4. Vzhledem k blížícímu se konci volebního období současného vedení MFF by úprava 

Pravidel mohla destabilizovat rozpočet sekcí v době, kdy bude po volbách nastupovat 

nové vedení MFF. Zkomplikoval by se tak začátek funkčního období nového vedení. 

 

 

V Praze dne 13. 9. 2018              zapsal: Roman Grill 

 

 

 

příloha: ‘Nájemné Troja 2017.xls‘ 


